














Good day, dear colleagues!

November 20, 2019, Atyrau Dastan Hotel Conference hall

TWN Technology are pleased to invite you to participate in «NDT Innovations» conference, dedicated to the latest developments in the field of non-destructive testing and technical diagnostics

Conference plan:













9:45 AM	
<ul style="list-style-type: none"> Opening speech by the president of the ALE «Kazakhstan association defectoscopy» 	
10:00 AM	
<ul style="list-style-type: none"> The latest developments of General Electric in the field of NDT 	
<ul style="list-style-type: none"> SIUI's modern ultrasonic equipment. Ready-made solutions for PA and TOFD control 	
<ul style="list-style-type: none"> Digital and computer radiography. Industrial application. Advantages and disadvantages 	
<ul style="list-style-type: none"> Sentinel gamma radiography. When the reliability and safety comes first. 	
<ul style="list-style-type: none"> MR Chemie. All about capillary and magnetic particle inspection 	
11:30 AM	
<ul style="list-style-type: none"> Coffee break №1 	
12:00 PM	
<ul style="list-style-type: none"> Olympus advanced technologies. Omniscan X3 flaw detector presentation 	
<ul style="list-style-type: none"> Automated visual and measuring inspection of welds 	
<ul style="list-style-type: none"> Comprehensive diagnostics of pipelines, tanks and heat exchangers by the method of directed waves 	
<ul style="list-style-type: none"> Eddy current control in oil & gas and power engineering industry 	
<ul style="list-style-type: none"> Methods and devices for PMNI of metal alloys in various industries 	
<ul style="list-style-type: none"> Material testing as an integral part of safety ensuring at industrial sites 	
	
2:00-6:00 PM	
<ul style="list-style-type: none"> Coffee break №2 	
<ul style="list-style-type: none"> Q&A. Exhibition and demonstration of equipment 	

Добрый день, уважаемые коллеги!

20 ноября 2019, конференц-зал Atyrau Dastan Hotel

Компания TWN Technology рада пригласить вас принять участие в конференции «NDT Innovations», посвящённой новейшим разработкам в области неразрушающего контроля и технической диагностики

План конференции:

9:45	
<ul style="list-style-type: none"> Вступительное слово президента ОЮЛ «Казахстанская ассоциация дефектоскопии» 	
10:00	
<ul style="list-style-type: none"> Новейшие разработки General Electric в области неразрушающего контроля 	
<ul style="list-style-type: none"> Современное ультразвуковое оборудование SIUI. Готовые решения для контроля с применением PA и TOFD 	
<ul style="list-style-type: none"> Цифровая и компьютерная радиография. Применение в промышленности. Преимущества и недостатки. 	
<ul style="list-style-type: none"> Гамма дефектоскопы Sentinel. Когда безопасность персонала и надежность контроля на первом месте. 	
<ul style="list-style-type: none"> MR Chemie. Всё о капиллярном и магнитопорошковом контроле 	
11:30	
<ul style="list-style-type: none"> Кофе-брейк №1 	
12:00	
<ul style="list-style-type: none"> Передовые технологии Olympus. Презентация дефектоскопа Omniscan X3 	
<ul style="list-style-type: none"> Автоматизированный визуально-измерительный контроль сварных швов 	
<ul style="list-style-type: none"> Комплексная диагностика методом направленных волн трубопроводов, резервуаров и теплообменников 	
<ul style="list-style-type: none"> Вихретоковый контроль в энергетике и нефтегазовой промышленности 	
<ul style="list-style-type: none"> Приборы и методы для проведения химического анализа металлов и сплавов в различных отраслях промышленности 	
<ul style="list-style-type: none"> Испытания материалов как неотъемлемая часть обеспечения безопасности на промышленных объектах 	
14:00-18:00	
<ul style="list-style-type: none"> Кофе-брейк №2 	
<ul style="list-style-type: none"> Q&A. Выставка и демонстрация оборудования 	